

Web.referat nr. 137, onsdag d. 24. april 2024

Tilstede: Jesper B. Jensen (JJ), Alice Jensen (AJ), Johnny F. Andersen (JFA), Leif N. Povlsen (LP) og Pia v. Benzon (PvB)

Suppleanter: Gina Gøtze (GG), Marianne Helstrup (MH) og Gitte Nielsen (GN)

Punkt 1: Gæster

Punkt 2: Referat nr. 136

Er godkendt.

Punkt 3: Henvendelser

Mail:

D. 24.03.24 Filografigruppen har bekræftet modtagelsen af opsigelsen af lokalet. De er selvfølgelig kede af, at de ikke længere kan bruge lokalet, men det var præmissen i 2019, da de fik lokalet stillet til rådighed, at vi selv ville skulle bruge det, når tingene skred frem i udviklingsplanen. Driften er gået i gang med at flytte håndværkernes værksteder fra de kældere, hvor blokken skal nedrives.

Vi forstår godt deres ærgrelse, men det er desværre sådan situationen er i GHG.

D. 04.04.24 Driftscentret: JJ har taget billeder af graffiti på gavlen af blok 1 og sendt til det Driftscentret. Efter aftale med vores nærbetjent, anmeldes hærværket digitalt, hvilket nu er gjort.

Politi reagerer højst sandsynligt ikke på anmeldelsen, men den bliver gemt og bliver sammenlignet med andre anmeldelser. På den måde kan de fange hærværksmanden pga de tags, som de laver.

D. 09.04.24, Mads: Ansættelse af 1 ny servicekoordinator og 1 ny cafemedhjælper fra d. 1. juni 2024.

Vi glæder os til samarbejdet med dem.

D. 09.04.24 Kroppedal Museum: Nyt om deres projekt "Tal med Vestegnens bygninger", hvor de sammen med elever i Design og Arkitektur fra Vestskoven Gymnasium i oktober 2023 arbejdede med Gadehavegård. Der er i mellemtiden blevet arbejdet med 2 andre boligområder i Ishøj og Albertslund.

Der er ved at blive lagt sidste hånd på plakater osv. Disse vil planmæssigt blive hængt op i vores opgange, vaskerier og beboerhus i august.

Efter aftale med Vestskoven Gymnasium vil der være fernisering af 3 lydværker fredag d. 16. august kl. 10 – 11.

Nærmere info. følger.

D. 16.04.24 Maria: Ansøgning om økonomisk dækning af familietur for 50 personer til BonBon-land.

Det er et super godt initiativ, som vi bakker op om.

D. 16.04.24 Tom: PvB har set en reklame fra dktv, som der er blevet sendt til de beboere i GHG, som ikke har internet hos dem. Der står "Gadehavegård, domea."

PvB har talt med driften om dette, som har bedt dktv fremadrettet rette til "Gadehavegård, DFB". Dktv har beklaget fejlen.

D. 24.04.24 beboer: Spørger indtil, om det er DinParkering, som tildeler private handicappladser, når der fremvises parkeringskort, og om man skal have tilkendt en handicapbil for at få tilkendt en plads.

Det er DinParkering, der tildeler privat handicap parkeringsplads til de eksisterende handicap parkeringspladser. Der skal man sende et billede af sit blå parkeringskort, både for- og bagside.

Det er nok at have parkeringskortet og registreret sin bil hos DinParkering som beboer i Gadehavegård.

D. 24.04.24 Mads: Hasan fylder rundt og Helle fra Driftscentret holder afskedsreception. Vi er inviteret til henholdsvis tirsdag d. 14. maj kl. 12:30 og onsdag d. 29. maj kl. 12:00.

JJ, AJ og PvB deltager.

Brev og telefonisk:

Punkt 4: Diverse informationer fra klubber etc./spørgsmål

a. Status på Kvarterhus

Der er en studenterkonkurrence i gang om omdannelse af blok 10 og 13 til Campus. Det vil været et eksempelprojekt til omdannelse af boligbyggeri i beton til andre funktioner. Vinderen findes i maj.

b. Status på styregruppemøde

Pi er stoppet med øjeblikkelig virkning. Pi var ansat i beboerrådgivningen, hvor Katja er i fuld gang med at få ansat en ny medarbejder.

Pga Pí's fratrædelse og at Sara, genhusningskonsulent, er nyansat, blev den planlagte info.café om genhusning torsdag d. 18.04.24 udsat. Når en ny medarbejder er kommet ind i arbejdet, vil der blive planlagt en ny info.café.

Desværre kunne det ikke nås at stoppe trykning om omdeling af nyhedsbrevet fra udviklingsplanen med invitationen til info.caféen. Der er efterfølgende blevet omdelt en orientering om aflysningen og en rettelse til genhusningskonsulent Sara's tlf.nummer, som er: 2341 0287 – mail.adr.: sch.@domea.dk.

Samarbejdshuset, som er et spørgeskema om samarbejdet i styregruppen, udsendes en gang i kvartalet. Første gang på sidste styregruppemøde. Her var svarene positive på alle spørgsmålene.

Der er d.d. blevet husstandsomdelt en orientering fra udviklingsplanens styregruppe om, at tidsplanen er blevet forsinket og med en oversigt over, hvornår det kan forventes, at ens blok skal renoveres/nedrives.

c. Hjemmesiden

Der er stadig ændringer, som løbende bliver lagt ind.

PvB får stor hjælp af Elvis på Driftscentret.

d. Beboerapp

Må vi indse, at det ønske ikke kan blive opfyldt. Det er måske også mere afd.bestyrelsens ønske. Vi har ikke hørt noget fra nogle beboere

e. Nyt legeredskab til Sylens legeplads i stedet for den store sandkasse. Vi har besluttet, hvad det skal være. Prisen er ca. t.kr. 537 incl. moms og etablering.

f. Skal vi prøve at sende en indstilling til domea.dks "bæredygtige tiltag" om desire-projektet. Vi prøvede sidste år. LEJ vil gerne hjælpe os med at finpudse ansøgningen fra sidste år.

Vi indstillede også vores café, men det er rigtigt svært, fordi det er ansatte. Det var SÅ velfortjent dem, som vandt sidste år.

<https://www.domea.dk/nyheder-og-presse/nyheder/2024/3/hvem-skal-have-baeredygtighedsprisen-2024/>

Sidste frist er d. 1. maj 2024

Vi er enige om, at vi ikke har noget konkret at fremvise/-lægge ang. projektet, og at det er svært at indstille Café Gadehjørnet, når vi har ansat personale, selvom vi meget gerne så, at de fik prisen, men vi må også erkende, at dem som vandt sidste år, var så velfortjent. Der var det afd.bestyrelsen, som stod for indkøb og madlavning til beboerne et par gange om ugen m.m. Det er en lille afdeling, men et kæmpe frivilligt arbejde.

g. Status på Sportsklubben efter 2 x vandskade

Først var det oversvømmelse i kælderen af kloakvand, hvor der blev udskiftet gulvtæppe og vinyl. Desværre har gulvfirmaet lagt vinylen oven på den gamle, hvor der har været kloakvand. Pt. afventes der, at de kommer og lægger det om.

Så var det et utæt ventilationsanlæg, som heldigvis ikke ødelagde noget.

Det forventes, at Sportsklubben kan åbne igen om en uges tid.

h. Styringsdialogkonference, HTK, tirsdag d. 23.04.24. Emnerne var: Sådan får du beboerne med og den grønne omstilling. JJ og PvB deltog.

Vi må desværre erkende, at det var ikke en tid, som var givet godt ud. Det eneste som vi fik ud af det, var under den grønne omstilling, hvor vi blev opfordret til ikke at få slået vores græs så ofte, hvis der vokser vilde blomster i det.

Vi vil gerne have en prøveperiode, hvor græsset får lov til at gro. JJ og PvB aftaler et møde med Mads og/eller Johannes for at tale om denne mulighed.

JJ har set en udsendelse på Kosmopol, hvor der blev lavet "blomsterbomber" med frø, jord, grus og vand i, som blev smidt strategiske steder i et område mhp at få et vildt med vilje område.

Dette punkt tager vi også op på mødet.

Punkt 5: Events

Maria og Lene, Det Spirer, afholdte påskehygge med højtlesning torsdag d. 21. ds.

Det var en god oplevelse for både børn og voksne med ca. 20 deltagere.

Der vil blive afholdt et lignende event inden sommerferien, men da det kan være svært at finde en bog, som spænder vidt, vil der formentlig blive satset på en aldersgruppe fra 5 – 8 år + voksendeltagelse.

D. 25.04.24, John Mogensen Live. Der er udsolgt.

HULA HULA onsdag d. 8. maj og pinsefrokost fredag d. 17. maj. Husk at tilmelde

Mød din afdelingsbestyrelse torsdag d. 13. juni kl. 17:00 – 19:00

Obligatorisk for bestyrelsen at deltage.

Caféen er udfordret på timer pga personalemangel og flere aktiviteter, både vores og flere gæster.

Vi har aftalt med Heidi, at personalet ikke behøver at blive her til slutoprydningen. Det skal vi nok sørge for, mens vi venter på, at musikerne får pakket sammen.

Gadehavefestivalen: det er ikke lykket at finde nogle, som vil stå for at lave dansk mad. Der kommer en, som vil lave indisk mad.

Byggeudvalget vil deltage til festivalen, men vil primært præsentere EU-projekterne AEGIR og Desire.

Derudover vil der være tryllekunstner for de små, Volantes (artister kendt fra TV2), musiker og sanger Magnus Rossen, bollywood danse-workshop, kurdisk musik med kædedans mv.

Punkt 6: Status GHG-nyt

I forbindelse med at der bliver omdelt indkaldelse til årets ordinære beboermøde, vil der også blive omdelt "Tip en 13'er", som kan afleveres ved udleveringen af stemmesedler til mødet. Man skal være til stede til mødet for at få udleveret sin præmie.

Medlemmer af afd.bestyrelsen + suppleanter må ikke deltage i konkurrencen eller medlemmer af deres husstande.

Næste nummer skal udgives før sommerferien i juli.

Punkt 7: Nye mødedatoer

Punkt 8: Eventuelt

Vigtige datoer:

Bestyrelsesmøde:

Onsdag d. 29. maj 2024 kl. 17:00

Der tages forbehold for ændringer

Borgmestermøde:

Tirsdag d. 30. april kl. 14:30 – 16:00

JJ og PvB deltager

Styregruppemøder:

Den anden mandag i måneden kl. 14:30 – 18:30

Ordinært beboermøde:

Torsdag d. 20. juni kl. 19:00

Referent: Pia v. Benzon